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Протокол № 11 
засідання Громадської ради  

при виконавчому комітеті Хмельницької міської ради 
 

м. Хмельницький 24 січня 2023 року Хмельницька школа мистецтв 
вул. Героїв Маріуполя, 3А, 3 

поверх 

Присутні:  
36 членів громадської ради (журнал реєстрації додається) з 59-ти членів 

громадської ради. 
Назаров Р.Г. – заступник начальника управління організаційно-інформаційної роботи 

та контролю Хмельницької міської ради. 
Басовський М.Г. – представник ГО Товариство споживачів Хмельницької області. 
 

Голова Громадської ради Папуга О.Д. відзначив, що кворум для проведення 

засідання наявний та засідання є правомочним, так як на ньому присутні не менш як 

половина її членів від загального складу. 
 

Головуючий запропонував затвердити наступний порядок денний засідання 

громадської ради: 
 

    1. Про внесення змін до Положення про Громадську раду при виконавчому комітеті 

Хмельницької міської ради (доповідає Папуга О.Д.). 

    2. Про розгляд Висновку Правління Громадської ради щодо дій окремих членів 

Громадської ради і прийняття відповідного рішення (доповідає Папуга О.Д.). 

    3. Про завершення будівництва частини вулиці Кропивницького до перетину з вулицею 

Озерна протяжністю 120 метрів (доповідає Ковальчук Р.В.). 

    4. Про необхідність проведення капітального ремонту прибудинкової території будинку 

№2 по вулиці Перемоги  (доповідає Ковальчук Р.В.). 

    5. Про затвердження Звіту про діяльність Громадської ради за 2022 рік (доповідає 

Миронюк Ю.Б.). 

    6. Про проведення громадських слухань щодо стану зелених насаджень в місті 

(доповідає Ковальчук Р.В.) 

    7.  Різне. 

 

Надійшла пропозиція від Мельник Л.М. вшанувати хвилиною мовчання пам'ять 

загиблих  унаслідок збройної агресії російської федерації. 

Пропозицію підтримано. 

Головуючий оголосив хвилину мовчання. 

 

Надійшла пропозиція від Ковальчука Р.А. у шостому питанні порядку денного 

замінити слово «слухання» на «експертиза» та викласти питання таким чином: про 

проведення громадської експертизи питання щодо стану зелених насаджень в місті. 

Надійшла пропозиція від Мельник Л.М., що Громадська рада повинна мати 

концепцію діяльності та вирішувати глобальні питання. 

Голова громадської ради висловив офіційне зауваження Мельник Л.М. за некоректну 

поведінку до членів громадської ради та перебивання виступаючого. 

Головуючий поставив на голосування порядок денний із запропонованими змінами. 

 

Голосували: 

«за» - 36; 
«проти» - 0; 
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         «утримались» - 0. 
 

Вирішили: затвердити порядок денний із врахованою пропозицією. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
засідання Громадської ради при виконавчому комітеті Хмельницької міської 

ради 24 січня 2023 року 

 

    1. Про внесення змін до Положення про Громадську раду при виконавчому комітеті 

Хмельницької міської ради (доповідає Папуга О.Д.). 

    2. Про розгляд Висновку Правління Громадської ради щодо дій окремих членів 

Громадської ради і прийняття відповідного рішення (доповідає Папуга О.Д.). 

    3. Про завершення будівництва частини вулиці Кропивницького до перетину з вулицею 

Озерна протяжністю 120 метрів (доповідає Ковальчук Р.В.). 

    4. Про необхідність проведення капітального ремонту прибудинкової території будинку 

№2 по вулиці Перемоги  (доповідає Ковальчук Р.В.). 

    5. Про затвердження Звіту про діяльність Громадської ради за 2022 рік (доповідає 

Миронюк Ю.Б.). 

    6. Про проведення громадської експертизи питання щодо стану зелених насаджень в 

місті (доповідає Ковальчук Р.В.) 

    7.  Різне. 

 

По першому питанню порядку денного слухали Папугу О.Д. щодо необхідності 

внесення змін до Положення про Громадську раду при виконавчому комітеті 

Хмельницької міської ради доповнивши його текстом такого змісту: «На період дії 

правового режиму воєнного стану на території України членство в Громадській раді може 

тимчасово припинятися на підставі поданої членом Громадської ради відповідної заяви 

(поданої будь-якими засобами телекомунікаційного зв’язку) у зв’язку із участю у заходах, 

необхідних для забезпечення оборони України, захисту безпеки населення та інтересів 

держави, волонтерською діяльністю та ін. У такому разі зміни до складу Громадської ради 

не вносяться, а відсутність такого члена Громадської ради не враховується під час 

визначення статусу правомочності засідання Громадської ради. 
Надійшла пропозиція від Мельник Л.М. замінити в листі слово «просимо» на 

«інформуємо» про необхідність внесення змін. 

Виступив Ковальчук Р.В. про ще, що зміни до Положення про громадську раду 

затверджує виконавчий комітет міської ради. 

Головуючий поставив дане питання на голосування. 

 

Голосували: 

«за» - 29; 
«проти» - 0; 

         «утримались» - 4. 

 

Вирішили: надіслати відповідне звернення Хмельницькому міському голові. 

 

По другому питанню порядку денного слухали Папугу О.Д., який повідомив, що 

на засіданні Правлінні, яке відбулося 10 січня 2023 року був прийнятий Висновок щодо 

про припинення членства  в Громадській раді за дискредитацію Громадської ради таких 

членів Громадської ради: Ярошинського Романа Вікторовича, Довбуша Віктор 

Володимировича,    Жеведя Івана Олександровича.  
Миронюк Ю.Б. зачитала текст Висновку присутнім. 
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Виступив Ярошинський Р.В. із проханням надати пояснення хто висунув пропозицію 

щодо виключення його зі складу громадської ради. 

Виступила Мельник Л.М. із пропозицією роз’яснити які складові складає поняття 

дискредитація громадської ради. 

Виступив Довбуш В.В.  про те, що основною функцією Комісії з питань регламенту, 

діяльності громадської ради, антикорупційної політики, забезпечення правопорядку та 

зв’язку з військовими частинами (далі – Комісія) є дотримання членами громадської ради 

Положення про Громадську раду. Зазначив, що членами громадської ради допускаються 

постійні порушення в оприлюдненні протоколів засідань громадської ради, що наявні 

помилки  в самих протоколах засідань та в протоколах відсутні дослівні його виступи. 

Виступив Папуга О.Д. про те, що усі підстави для прийняття відповідного Висновку 

описані у самому Висновку, який щойно був зачитаний та рішення було прийнято 

колегіально членами Правління Громадської ради. Крім того, наголосив, що на період 

воєнного стану на території України на офіційному веб-сайті органу інформація щодо 

діяльності громадської ради може за рішенням органу не оприлюднюватися. 

Виступив Ковальчук Р.В. про те, що подані Комісією пропозиції до плану роботи 

Громадської ради не стосуються її профільного напрямку роботи, а відтак вона не виконує 

функції передбачені Положенням про Комісії. 

Виступив Константиновський П.С., про те, що будучи членом даної Комісії, 

секретар, заступник голови та голова Комісії не попереджали своєчасно про проведення 

засідань Комісії та було проведено всього три її засідання. Питання, яке він виносив щодо 

корупційних дій керівництва в обласній філармонії членами Комісії не підтримано, хоча 

завдяки поданню відповідного звернення його громадською організацію дане питання було 

вирішено. Крім того, зазначив, що він також є членом Громадської ради при Хмельницькій 

обласній державній адміністрації, де головою ради є Ярошинський Р.В., а секретарем – 

Довбуш В.В. та члени Комісії, засідання якої вони відвідують постійно, а засідання 

громадської ради при виконавчому комітеті міської ради не відвідують, що в свою чергу 

спричинює відсутність кворуму засідань. 

Виступив Папуга О.Д., що на другому засіданні Громадської ради Комісії було 

доручено розробити Порядок про проведення засідань Громадської ради, правління 

Громадської ради або її комісій в онлайн-режимі або шляхом опитування та доопрацювати 

Регламент Громадської ради, що на сьогоднішній день не зроблено. 

Виступив Ковальчук Р.В., що на минулому засіданні Комісія надала свої пропозиції, 

що доцільності розробки порядку проведення засідань в он-лайн режимі немає, а тому 

засідання необхідно проводити в режимі оф-лайн. Зазначив, що дані дії прямим 

блокуванням роботи громадської ради. 

Виступив Жеведь І. О., про те що підписував протокол Комісії, тому що вважає, що 

непотрібно виключати зі складу громадської ради Бойчука В.Я., який мобілізований до 

збройних сил.  

Виступив Папуга О.Д., що рішення про припинення членства в громадській раді 

Бойчука В.Я. прийматися не буде, так як з’ясовано, що він справді захищає державу в 

лавах ЗСУ. 

Виступив Корніюк С.В. із пропозицією поважати думку один одного та не 

спричинювати галас.  

Головуючий запропонував голосувати списком за перелік осіб, яким припиняється 

членство в громадській раді за дискредитацію Громадської ради. 

Головуючий поставив дану пропозицію на голосування. 

Вирішили доручити підрахунок голосів члену лічильної комісії – Ходецькому П.А. 

Голосували: 
«за» - 19; 

«проти» - 6; 
         «утримались» - 6. 
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Вирішили: голосувати списком за перелік осіб, яким припиняється членство в 

громадській раді за дискредитацію Громадської ради. 

 

Головуючий постави на голосування пропозицію про припинення членства  в 

Громадській раді за дискредитацію Громадської ради таких членів Громадської ради: 

Ярошинського Романа Вікторовича, Довбуша Віктор Володимировича,    Жеведя Івана 

Олександровича. 

Голосували: 
«за» - 22; 
«проти» - 5; 

         «утримались» - 6. 

 

Вирішили: припинити членство  в Громадській раді за дискредитацію Громадської 

ради, відповідно по підп. 4 п. 10 Положення про Громадську раду при виконавчому 

комітеті Хмельницької міської ради, таких членів Громадської ради:  

Ярошинського Романа Вікторовича – уповноваженого  представника ГО 

«Добровольчий рух Поділля»,  

Довбуша Віктор Володимировича - голову ГО «Повітряні ворота Хмельниччини»,     

Жеведя Івана Олександровича - уповноваженого представника ГС «Слава Україні!». 

Надіслати відповідне звернення Хмельницькому міському голові. 

 

По третьому питанню порядку денного слухали Ковальчука Р.В. про необхідність 

завершення будівництва частини вулиці Кропивницького до перетину з вулицею Озерна 

протяжністю 120 метрів. 

Виступив Ходецький П.А., що необхідно також розглянути питання щодо 

будівництва вулиці в мікрорайоні Дубове, так як це питання раніше виносилося на 

засіданні Громадської ради але досі не реалізоване. 

Виступила Мельник Л.М. із пропозицією, що забудовник цієї території самостійно 

повинен виконати будівництво даної вулиці, як соціальний внесок в розвиток 

інфраструктури міста. 

Виступив Собко А.І., що необхідно надіслати звернення міському голові, щоб 

вчасно включити дане питання  в відповідні титульні списки. 

Головуючий поставив дане питання на голосування. 

Голосували: 

«за» - 30; 
«проти» - 0; 

         «утримались» - 1. 

 

Вирішили: надіслати звернення Хмельницькому міському голові. 

 

По четвертому питанню порядку денного слухали Ковальчука Р.В. необхідність 

проведення капітального ремонту прибудинкової території будинку №2 по вулиці 

Перемоги . 

Виступив Букацький М.І. із пропозицією слова «капітальний ремонт» замінити на 

«поточний ремонт». 

Виступив Собко А.І., що необхідно надіслати звернення міському голові, щоб 

вчасно включити дане питання в відповідні титульні списки. 

Головуючий поставив дане питання на голосування із врахованими пропозиціями. 

Голосували: 

«за» - 30; 
«проти» - 0; 
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         «утримались» - 1. 

 

Вирішили: надіслати звернення Хмельницькому міському голові із врахованими 

пропозиціями. 

 

По п’ятому питанню порядку денного слухали Папугу О.Д., який зачитав звіт про 

діяльність Громадської ради за 2021-2022 роки, який підготувала секретар Миронюк Ю.Б. 

Відзначив, що через встановлення карантину та запровадження обмежувальних 

протиепідемічних заходів з метою запобігання поширенню на території України гострої 

респіраторної хвороби COVID-19, а також введення в Україні воєнного стану у зв’язку  з 

військовою агресією російської федерації проти України за період функціонування 

Громадської ради було проведено 10 засідань та розглянуто понад 50 питань.                                                                                                                                                                                       

Зауважив, що через відсутність кворуму засідань роботи громадської ради як такої не було. 

Головуючий наголосив усім присутнім, що голови профільних комісії, їх секретарі 

провинні інформувати членів громадської ради про наступні засідання ради та повинні 

бути проінформовані про причини відсутності їхніх членів комісій. 

Наголосив про обов’язковість написання заяви членами громадської ради, які 

займаються волонтерською діяльністю. 

Головуючий запропонував виносити питання, які стосуються проблем військового 

стану. 

Виступив Янцаловський О.Й. із пропозицією винести питання щодо створення 

реабілітаційного центру для військових. Зауважив, що необхідно підтримати КНП 

«Хмельницький обласний медичний центр психічного здоров’я», яке має всю необхідну 

базу для надання послуг з психологічної реабілітації для ветеранів і членів їх сімей. 

Запропонував, проголосувати за дане питання в різному. 

Виступив Собко А.І. із пропозицією звернутися до голови обласної військової 

адміністрації про виділення коштів на фінансування такого закладу. 

Виступила Матусова О.А. із пропозицією надсилати усі проекти звернень 

громадської ради на електронну пошту для ефективної та конструктивної роботи ради. 

Надійшла пропозиція від Миронюк Ю.Б. затвердити звіт про діяльність Громадської 

ради за 2021-2022 роки. 

Головуючий поставив дане питання на голосування. 

Голосували: 
«за» - 30; 
«проти» - 0; 

         «утримались» - 0. 

 

Вирішили: затвердити звіт про діяльність Громадської ради за 2021-2022 роки. 

 

По шостому питанню порядку денного слухали Ковальчука Р.В. про необхідність 

проведення громадської експертизи питання щодо стану зелених насаджень в місті. 

 

Головуючий поставив дане питання на голосування. 

Голосували: 
«за» - 30; 
«проти» - 0; 

         «утримались» - 0. 

 

Вирішили: провести громадську експертизу питання щодо стану зелених насаджень 

в місті (відповідальний Ковальчук Р.В.). 
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По сьомому питанню порядку денного слухали Янцаловського О.Й. із проханням 

підтримати звернення до голови Хмельницької ОВА та голови Хмельницької обласної 

ради щодо  підтримки КНП «Хмельницький обласний медичний центр психічного 

здоров’я», яке має всю необхідну базу для надання послуг з психологічної реабілітації для 

ветеранів і членів їх сімей. 

Пропозицію підтримано. 

Надійшла пропозиція від Константиновського П.С. створити реабілітаційний центр 

на базі міської лікарні. 

Виступила Мельник Л.М. із пропозицією запросити на наступне засідання керівника 

територіальної оборони. 

Виступили Ларійчук С.М. та Галушко Т.В. із пропозицією організувати прибирання 

на території пам’ятки культури «Скіфський курган» у суботу. 

Пропозицію підтримано та вирішено організувати прибирання 28.01.2023 об 11:00 

год. 

 

 

Головуючий запропонував визначити день наступного засідання Правління 

Громадської ради на 14 лютого 2023 року, а засідання Громадської ради на 28 лютого 

2023 року. 

Пропозицію підтримано. 
 

Головуючий подякував усіх за проведену роботу та оголосив засідання закритим. 

 

 

Голови громадської ради                                   
 

О.Д.Папуга 
 

 

Секретар громадської ради 

 

Ю.Б. Миронюк 
 

 
 


